

**馬來西亞傅氏總會**  
**20\_\_年度會員及子女大學獎勵金**  
**Tertiary Education Scholarship Award**

1) 本會提供會員及子女大學獎勵金給畢業於本地或外國學院與大學的學士，碩士或博士生，但不適用於證書與文憑水準。

Scholarship Award for University Students will be given to members or their children who have graduated from local and foreign colleges or universities, either with a degree, masters or PhD, but not applicable for Certificate and Diploma levels .

2) 申請者必須呈上經簽署證實之複印畢業證書。\_\_\_\_\_學年內畢業的申請者被錄取。

Applicants need to submit a certified true copy of the graduate certificate. Only applicants who graduate in the \_\_\_\_\_ academic year will be awarded.

3) 非會員畢業生，須連同寄上入會表格，入會及永久會員費全免。

Non-member graduates shall attach Membership Application Form , the entrance and life member subscription fees are waived .

1. 學生姓名：中文 \_\_\_\_\_ 英文 \_\_\_\_\_

Name : \_\_\_\_\_ English: \_\_\_\_\_

2. 性別: 男/ 女 身份證號碼 \_\_\_\_\_ 電郵 \_\_\_\_\_

Sex: Male / Female NRIC No. : \_\_\_\_\_ Email: \_\_\_\_\_

3. 年齡 Age: \_\_\_\_\_ 電話 Telefon: \_\_\_\_\_ 手機 Moblie Phone No: \_\_\_\_\_

4. 畢業學院/大學 Name of Graduating College/University :

\_\_\_\_\_

5. 畢業日期 Date of Graduation : \_\_\_\_\_

6. 學位 Level : 學士Degree / 碩士Masters / 博士PhD

7. 學 習 課 程 \_\_\_\_\_ Course of Study :

\_\_\_\_\_

8. 主修 Major : \_\_\_\_\_

9. 特注 Specific Remarks : \_\_\_\_\_

10. 學生父母會員姓名: \_\_\_\_\_ 中文 \_\_\_\_\_ 會員編號: \_\_\_\_\_

Name of Parent-member: \_\_\_\_\_ English: \_\_\_\_\_

我謹此宣誓上述所填各項屬實無誤，並願遵守本公會之審查結果。

I hereby admit that the above information is true, and shall accept whatever decision of the Association.

\_\_\_\_\_  
簽名 Signature

\_\_\_\_\_  
日期 Date

供本會獎勵金小組之用 For Office use purposes

審核結果: 批准/ 不批准 Result: Pass / Fail

\_\_\_\_\_  
主任簽名 Singnature AJK

Poh Tertiary Scholarship